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REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Podturen,17.03.2016.god. 
 

Z A P I S N I K 
 

Sa 17.sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 17.03.2016.god. u 
prostorijama Općine Podturen s početkom u 18:30 sati. 
 
Sjednicu je pozivom Klasa:021-05/16-01/1 ;  UR.BROJ:2109/13-01-16-01 od 11.03.2016.god. 
sazvao predsjednik Vjenceslav Hranilović  pisanim putem.  
 
Prisutni vijećnici : Vladimir Križaić,  Damir Srpak, Vjenceslav Hranilović, Kolarić Antun, 
Dino Biber, Mirjana Murk, Antun Drk, Mladen Biber, Daliver Oršuš, Ivan Jambrošić, Branko 
Krnjak, Sanja Bobičanec, Dejan Žagar  
Još su prisutni: Josip Lepen- načelnik Općine Podturen, Ruža Šmitran – pročelnica, Anja 
Jakopčević list „Međimurske novine“, Milena Tomašek- Drk, Sanja Hutinec i Darinka 
Mikulić- zapisničar.  
 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pozdravlja nazočne vijećnike i ostale prisutne te 
otvara raspravu o Zapisniku sa prethodne (16.) sjednice. 
Zapisnik usvojen jednoglasno . 
  
Otvara se rasprava o prijedlogu Dnevnog reda koji je vijećnicima dostavljen uz poziv. 
Glasuje se o prijedlogu Dnevnog reda  te se utvrđuje da je jednoglasno  (13 za ) usvojen  
sljedeći 

                                        Dnevni red:     
  
1.  GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA OPĆINE PODTUREN ZA  2015.GOD. 
 
2.  IZVRŠENJE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA  
     PODRUČJU OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
 
3. IZVRŠENJE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE  
    INFRASTRUKTURE OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
 
4. IZVRŠENJE SOCIJALNOG PROGRAMA OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
 
5. IZVRŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2015.GOD. 
 
6. IZVRŠENJE PROGRAMA FINANCIRANJA JAVNIH POTREBA U SPORTU I    
UDRUGAMA ZA 2015.GOD. 
 
7. ODLUKA O RASPODJELI VIŠKA PRIHODA 2015.GOD. 
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8. PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA ZA 2016.GOD. OD NAKNADA ZA ZADRŽAVANJE  
NEZAKONITO IZGRAĐENIH  
   ZGRADA U PROSTORU 
 
9.  ODLUKA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PLANA GOSPODARENJA   
OTPADOM OPĆINE PODTUREN 
 ZA 2015.GOD. 
 
10. ODLUKA O USPOSTAVI REGISTRA IMOVINE OPĆINE PODTUREN 
 
11. ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU OPĆINSKOG NAČELNIKA ZA  
       PERIOD 1.01.-31.12.2015.GOD. 
 
12. ZAKLJUČAK O PRODAJI ČESTICE NEPOSREDNO VLASNIKU 
 
Aktualni sat: 
 
Vijećnik Vladimir Križaić-  
1. odvodnja u Čakovečkoj ulici Podturen – da li će se cijevi postaviti samo do Centra-M ili i 
dalje? Problem je što je tu zavoj i neće biti dobro. 
2. Traži od predsjednika Vijeća Vjenceslava Hranilovića da mu se dostavi troškovnik teniskog 
igrališta u Podturnu 
3. Traži od načelnika da na javne radove primi i druge osobe kojima je potrebno (Josip Rob iz 
Novakovca). 
Josip Lepen, načelnik – Odvodnja prema projektu ide do centra-M, dalje ne, problem je 
apsorbirati svu oborinsku vodu, nakon postavljanja cijevi , cesta će biti presvučena novim 
slojem asfalta. 
Vjenceslav Hranilović ,predsjednik vijeća- načelnik treba omogućiti vijećniku uvid u 
troškovnik, neka se vijećnik Križaić najavi načelniku u Ured općine i pogleda troškovnik koji 
ga zanima. Ako načelnik ne udovolji zahtjevu vijećnika, onda će zajedno s njim otići kod 
načelnika. 
Josip Lepen, načelnik – vijećniku Križaiću se može dostaviti troškovnik koji nije ispunjen. 
Troškovnik koji je ispunjen i prema kojem su izvedeni radovi vijećnik može doći pogledati u 
Ured općine, ali ga ne može kopirati. Sva općinska dokumentacija se može pogledati, ali ne i 
kopirati. Što se tiče javnih radova, spisak dostavlja Zavod za zapošljavanje. To vodi zamjenik 
načelnika. Ovisno u sufinanciranju, zapošljavaju se radnici na javnim radovima. Do sada su 
bili zaposleni oni kojima zavod sufinancira 100 % plaće. 
Mirjana Murk, vijećnica- Postava prometne signalizacije u Novakovcu- Budim, Selska i 
Školska ulica? 
Što je s natječajem za osnivanje Savjeta mladih? 
Josip Lepen, načelnik – što se tiče signalizacije to se može riješiti. Za Savjet mladih će se 
raspisati natječaj. 
Vijećnik Daliver Oršuš- tražio je postavljanje oglasnog stupa u Lončarevu. Šahtovi  oborinskih 
voda su i dalje zaštopani. Prilikom uređenja naselja upozoravao je izvođače radova da će biti 
problema oko odvodnje. 
Josip Lepen, načelnik – stup za plakate se može postaviti. Što se tiče odvodnje, prilikom radova 
koji su izvedeni radilo se po projektu koji očito nije bio dobar i sada nastaju problemi. Kada se 
bude radila kanalizacija u naselju Lončarevo, onda će se to moći riješiti. Konkretno, o ovom 
problemu je razgovarao i sa gđom Pintar sa županije, ali ni ona ne zna tko bi to mogao riješiti. 
Antun Drk, vijećnik – što je sa izgradnjom kanalizacije, da li radovi idu dalje? 
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Josip Lepen, načelnik – za sada ne ide dalje iako je tražio da se nastavi II faza izgradnje za 
naselje Novakovec, ali za sada nije dobio pozitivan odgovor. 
Branko Krnjak, vijećnik – apelira na načelnika da zatraži od Hrvatskih voda čišćenje kanala 
na području općine. Već dulje vrijeme polje pliva. Kanali postoje, isti su i ucrtani, ali nisu 
očišćeni. 
Josip Lepen, načelnik – zvao je Hrvatske vode, oni dosta rade na drugim mjestima. Predložili 
su da općina očisti kanale, a oni bi općini to „vratili“ tj. nešto napravili poslije. 
Mladen Biber, vijećnik – u zadnje vrijeme u naselju Novakovec evidentiran je veći broj krađa. 
Dali se nešto može učiniti po tom pitanju? 
Josip Lepen, načelnik – treba pogledati policijska izvješća i pozvati načelnika policije da se 
očituje. 
Mirjana Murk, vijećnica- kod škole u Novakovcu, unutar dvorišta je odloženo smeće. Možda 
bi komunalni redar mogao pogledati. 
Daliver Oršuš, vijećnik – ima li nade da se napravi igralište u Lončarevu, da se djeca ne igraju 
na ulici. 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća- mještani  naselja bi se sami mogli angažirati oko 
uređenja igrališta. Neka naprave radnu akciju i očiste prostor za igralište. Općina bi mogla 
dovesti dva-tri kamiona zemlje. 
Josip Lepen, načelnik – nada se da će iduće godine započeti daljnja izgradnja kanalizacije, te 
će biti moguće zemlju upotrijebiti za uređenje igrališta u Lončarevu. 
Antun Drk, vijećnik – trebalo bi animirati predsjednike Mjesnih odbora da se očiste naselja od 
smeća, neka komunalni redar pogleda okoliš. U svim općinama se ceste u  naselju  održavaju, 
ali kod nas ne. 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća – svjetlo pri pilu Sv.Florijan u Podturnu. Navodno je 
prije bila javna rasvjeta, a sada je nema. Neka načelnik pogleda što je s tim? 
 
                                                            Točka 1. 
 
Josip Lepen, načelnik –Prihod od Proračuna za 2015.godinu iznosi nešto više od pet milijuna 
kuna. Prihod od poreza je smanjen, ali dobili smo sredstva pomoći iz državnog proračuna. 
Radove sa ŽUC-om nismo realizirali ove godine. Što se tiče rashoda, neki su manji od 
planiranih . Zimska služba (nije bilo snijega), deratizacija ( nije bilo tretiranje komaraca, već 
deratizacija naselja od glodavaca), održavanje naselja, trošak benzina i sl., vrtići su dosta 
velika proračunska stavka tu su i studenti, izdvajanje za vatrogastvo, udruge , priključenje 
el.energije stare“bikalnice“u Podturnu odvodnja u Čakovečkoj je započeta, završena je 
izgradnja teniskog igrališta, javni radovi su bili kako je planirano na održavanju, asfaltirana je 
cesta prema igralištu u Novakovcu, u Sivici je uređeno parkiralište kod groblja, u Miklavcu 
isto parkiralište sa mogućnošću proširenja groblja, u Celinama je nastavljeno uređenje 
Kulturno-sportskog centra, u Ferketincu stolarija u Društvenom domu, održavanje javne 
rasvjete i sl. 
Vijećnik Vladimir Križaić – Kamo je utrošen prihod od komunalnog doprinosa? Gdje se u 
Proračunu nalazi stavka teniskog igrališta? Kome smo posudili novce iz Proračuna? 
Josip Lepen, načelnik – čita stavke Proračuna za tenisko igralište. Novac je posuđen OŠ 
Podturen uz garanciju Međimurske županije.  
 
Pristupa se glasovanju: prisutno 13 vijećnika. 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova ( 10 za i  3 glasa suzdržan) donijelo 
GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU  PRORAČUNA OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
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                                                            Točka 2. 
 
Josip Lepen, načelnik- sve daljnje točke  izvršenja po programima su (od 2-6) su vezane uz 
Proračun i smatra da ih ne treba posebno obrazložiti. Neka vijećnici postave pitanja. 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća – vidi se iz ostvarenja programa da se za groblje više 
troši nego što su prihodi od naknade za održavanje groblja. Inače su prihodi proračuna za sva 
održavanja znano ispod utrošenih sredstava. O tome treba dobro razmisliti. 
Vijećnik Antun Drk- zakonska obveza je da groblje ude ograđeno. Na Sivici ne postoji ograda 
na groblju. 
Josip Lepen, načelnik – suglasan je da treba razmotriti  visinu prihoda za održavanje naselja i 
groblja. 
 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova ( 10 glasova za, 1 glas protiv i 2 glasa suzdržan) 
donijelo IZVRŠENJE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 
NA PODRUČJU OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
 
                                                               Točka 3. 
 
Vijećnik Vladimir Križaić – predviđena je stavka u iznosu od 500.000,00 kuna za nerazvrstane 
ceste, a izvršenje je 100.000,00 kuna. U naselju Podturen treba riješiti uređenje bankina iz 
sredstava komunalnog doprinosa. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  većinom glasova  (10 za, 1 glas protiv i 2 glasa suzdržan) donijelo  
IZVRŠENJE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
     
                                                               Točka 4. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  jednoglasno (13 za) bez rasprave donijelo  IZVRŠENJE SOCIJALNOG 
PROGRAMA OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
 
                                                                Točka 5. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova ( 12 glasova za  i 1 glas suzdržan)  bez rasprave donijelo  
IZVRŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2015.GOD. 
 
                                                               Točka 6. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  bez rasprave većinom glasova ( 12 glasova za  i 1 glas suzdržan) 
donijelo IZVRŠENJE PROGRAMA FINANCIRANJA JAVNIH POTREBA U SPORTU I 
UDRUGAMA ZA 2015.GOD. 
                       
                                                                 Točka 7. 
 



 5 

Josip Lepen, načelnik – izmjena prijedloga stavka  za kanalizaciju 90.000,00 kuna, a za 
izgradnju parkirališta u Miklavcu 50.000,00 kuna. 
 
Vijećnik Vladimir Križaić- ne može glasati za ovaj prijedlog , jer je višak prihoda od prošle 
godine (2014.) bio 200.000,00 kuna. Sredstva nisu utrošena kako treba.  
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova  ( 10 glasova za  i 1 glas protiv i 2 glasa  suzdržan za ) 
donijelo ODLUKU O RASPODJELI VIŠKA PRIHODA 2015.GOD. 
  
                                                                  Točka 8. 
 
Vijećnik Vladimir Križaić – već je prije govorio o komunalnom doprinosu kojeg treba utrošiti 
namjenski. 
Ruža Šmitran, pročelnica- ovdje se radi o prigodu od legalizacije. 
 
Pristupa se glasovanju – prisutno 12. vijećnika. 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova  (9 za, 1 glas protiv i 2 glasa suzdržan) donijelo 
PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA ZA 2016.GOD. OD NAKNADA ZA ZADRŽAVANJE 
NEZAKONITO IZGRAĐENIH ZGRADA U PROSTORU. 
 
                                                                 Točka 9. 
Josip Lepen, načelnik – obrazlaže odvoz komunalnog otpada uz napomenu da u reciklažno 
dvorište u Murskom Središću svi mještani mogu odvesti selektirani otpad (dva puta tjedno). 
Vijećnik Damir Srpak- bilo bi dobro da je u izvješću prikazano stanje prikupljenog otpada i za 
2014.godinu da se može usporediti. 
Vijećnik Daliver Oršuš – da li je moguće u Lončarevo naselje dovesti kontejner da se pokupi 
otpad. 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća  – mještani Lončareva naselja trebaju sami pokupiti 
otpad i platiti deponiranje. 
Vijećnik Vladimir Križaić – potrošeno je dosta sredstava za deponije milijuni . Možda će se još 
potrošiti. Odvoz smeća iz Lončareva treba riješiti. 
Vijećnik Mladen Biber – Murs-ekom bi trebao educirati mještane o odvozu smeća. 
 
 
Pristupa se glasovanju – prisutno 13. vijećnika. 
Utvrđuje se da je vijeće jednoglasno  (13 za) donijelo ODLUKU O USVAJANJU IZVJEŠĆA O 
IZVRŠENJU PLANA GOSPODARENJA OTPADOM OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
 
                                                                  Točka 10. 
 
Josip Lepen, načelnik – Sukladno zakonskim propisima Općina mora ustrojiti registar imovine sa 
popisom nekretnina. To će trajati. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće jednoglasno  (13 za ) donijelo: ODLUKU O USPOSTAVI REGISTRA 
IMOVINE OPĆINE PODTUREN. 
 
                                                                Točka 11. 
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Bez rasprave većinom glasova (10 za i 3 glasa suzdržan) vijeće je donijelo ZAKLJUČAK O 
PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU OPĆINSKOG NAČELNIKA ZA PERIOD 1.1.-31.12.2015. 
                                                          
                                                                       Točka 12. 
 
Josip Lepen, načelnik- dio kuće i terasa Turk Mije iz Sivice je napravljena na općinskom zemljištu. 
Predlaže da vijeće odredi cijenu zemljišta za otkup. Predlaže cijenu za zemljište na kojem je 
izgrađena kuća 15 RUR-a , a za zemljište na kojem je izgrađena terasa 10 EUR-a (čhv).Pronađeno 
je uporište u zakonu kojim je omogućeno da se prodaja izvrši direktno onome tko zatraži prodaju u 
postupku legalizacije (bez objave natječaja). 
Vijećnik Damir Srpak- prodaje se zemljište a ne kuća za potrebe legalizacije. 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća – problem nastaje onda kad netko samovoljno nešto 
napravi i onda traži da mu se proda. Nije dobro da se ovako nešto omogući naknadno. 
Vijećnik Antun Kolarić – radi se o legalizaciji. Smatra da to treba riješiti i prodati. Cijena bi bila 
kao za gradilište. 
Vijećnik Vladimir Križaić- konačno je ovo pitanje stavljeno na Dnevni red vijećaSudski se moralo 
urgirati.Smatra da vijeće za oba zahtjeva treba odrediti jednu cijenu. Isto za sve. 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća – smatra da cijena ne bi trebala biti ista kao za gradilište, 
jer se radi o bespravnoj gradnji. Predlaže da se donese jedinstvena cijena za sve , a do tada da se 
ova točka skine s Dnevnog reda. Svi su znali što rade. 
Vijećnik Vladimir Križaić- sustav je zakazao prilikom gradnje, nije se odmah reagiralo, već dvije 
godine se čeka rješenje. 
Vjenceslav Hranilović – za svaku kuću u postupku legalizacije bi trebalo izdati novo rješenje. 
Josip Lepen, načelnik – predlaže za M.Turka visinu 20 EUR-a po čhv. 
Vijećnik Branko Krnjak- čestica za otkup u Novakovcu – istim područjem je obuhvaćeno 20-tak 
vlasnika čestice. Možda bi ih trebalo obavijestiti ako se briše staza da svi isto postupe. 
Vijećnik Vladimir Križaić – predlaže da iznos bude za sve 20 EUR-a po čhv.  
 
Nakon rasprave utvrđen je prijedlog da visina otkupa zemljišta u ova dva podnesena zahtjeva 
iznosi 40,00 kuna m/2. Za sve ostale slučajeve će se donijeti nova odluka. 
 
Pristupa se glasovanju- prisutno 13 vijećnika. 
Utvrđuje se da je vijeće jednoglasno (13) za donijelo ZAKLJUČAK O PRODAJI ČESTICE 
NEPOSREDNO VLASNIKU    
 
Dovršeno u  19: 30 min 
Zapisničar: Darinka Mikulić 
                                                                                          
                                                                                            Predsjednik  Općinskog vijeća:  
                                                                                          Vjenceslav Hranilović,bacc.ing.aedif. 


